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Vážení spoluobčané! 

Tak už nám to zase začalo. Je tu podzim a s ním i věci, které neodmyslitelně patří ke koloritu této krajiny v našem 

okolí. Jedná se o sekání, řezání kukuřice, které je v posledních letech v našem okolí nejvíce, a o řepné kampani, která 

letos bude po 15 letech bez mé účasti. Mnoho z Vás je zvědavých na moje pocity a proč jsem se rozhodl tak, jak jsem se 

rozhodl. Proto jsme s Kamilou udělali rozhovor do těchto novin se mnou, kde se budu snažit pár věcí vysvětlit a uvést 

na pravou míru. Poslední týden byl pro mne trochu hektický. Finišují přípravy na volby do Poslanecké sněmovny, které 

se konají 8. a 9.října.  Dále kolaudace našeho chodníku ke školce a v neposlední řadě příprava nové odpadové vyhlášky, 

která musí být schválená do konce tohoto kalendářního roku. O volbách se asi nebudu moc rozepisovat. Vím, že 

letošní volby jsou taky trochu i o tom sesadit toho, kdo nám tu v posledních letech vládl a docela to i chápu, ale vím i to, 

že volič je samostatná osobnost, která se rozhoduje podle svého nejlepšího uvážení a zná i své priority a touhy, které by 

chtěl svým hlasem podpořit. Budu rád, když k volbám dorazíte ve velkém počtu a vyjádříte se. Bez Vás to nepůjde, 

každý hlas je důležitý.           

 Kolaudace chodníku - jak jen to říci. Nikdy bych nevěřil, že je to takový běh na dlouhé trati. Doopravdy jsem si 

dal záležet, abych nepodcenil žádnou maličkost. Nejhorší bylo dostat se do pořadníků na silničním odboru, který 

rozhoduje a který je zavalený prací. Z mé strany bylo mnoho telefonů, e-mailů a osobních schůzek. Musel jsem být asi 

dost otravný, ale chtěl jsem doopravdy kolaudovat v letošním roce, a proto jsem byl neodbytný. Kolaudace samotná 

proběhla ve čtvrtek 23.9. za účasti tří kontrolorů z Magistrátu v Mladé Boleslavi a Policie ČR. Po seznámení se stavbou 

jsem byl pochválen za přípravu samotné kolaudace a byl mi předán kolaudační souhlas. Hned napoprvé, to už se dlouho 

nestalo, a jsem na sebe pyšný a chtěl bych tímto poděkovat Vasilovi Nyamchukovi za dobře odvedenou práci, která 

nebyla lehká a byla v šibeničním termínu. Našim občanům přeji klidnou a bezpečnou cestu po tomto novém chodníku, 

na který slyším samou chválu, jak od našich občanů, tak ze školy, školky a od občanů okolních obcí a měst. Celá akce 

okolo chodníku stála cca.5 000 000Kč (chodník, kanalizace, osvětlení atd..) a vyjednali jsme na ni dotaci 2 000 000 Kč, 

kterou teď uplatňujeme a čekáme na její proplacení. Administrace je zdlouhavá, přesto věřím, že do konce roku bude 

proplacená.              

 Teď právě dokončuji novou obecně závaznou vyhlášku o odpadech, kterou nejdříve pošlu na předschválení na 

Ministerstvo vnitra (dále jen MV) a jestli bude vše ok, tak půjde ke schválení na zastupitelstvo obce. Ve středu 22.9. 

jsme měli v Semčicích se starosty z okolí setkání s pánem z MV, na kterém jsme koordinovali své požadavky a možnosti 

ohledně vyhlášky o odpadech. Po setkání, které začalo v 18:00 a končilo 22:00, jsme se rozcházely v trochu ponuré 

náladě, jelikož každá obec měla svoji představu o tom, jak to udělá. Tu představu jsem měl i já, a proto jsem na druhý 

den svolal neformální schůzku se zastupiteli. Čas nám letí a není na co čekat. Po dohodě jsme zohlednili výsledky ankety. 

Cena 1000 kč za osobu a svoz 1x za 14 dní. Byla dále navržena sleva na dítě do 10 let 200Kč, děti do 10 let budou tedy 

platit 800Kč. Vše podléhá schválení MV. Bližší info ohledně odpadů mohu dát osobně na dohodnuté schůzce. Po 

schválení bude vše rozepsáno a zveřejněno na stránkách obce, v příštích listech a v neposlední řadě na jaře 2022 na 

pravidelném setkání s občany. Kdo už teď přemýšlí o tom, že je to hodně peněz a málo svozů atd. doporučuji si vyhledat 

informace ohledně odpadů na internetu, kde se o této problematice dozvíte ještě více a myslím, že svůj názor změníte a 

s hrůzou budete očekávat dobu budoucí, kdy má být ještě hůře. Nechci strašit, počkejme si a uvidíme, co stát a EU 

vymyslí, protože z naší hlavy to opravdu není. Užívejte krásný, ale pro nás již tak trochu zapomenutý studený podzim.  

S pozdravem Váš starosta Jiří Kohout 
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INFO OBCE 

• Zastupitelstvo obce se sešlo dne 7. 9. 2021 a mimo jiné projednalo:  

o Seznámení s hydrogeologickým posudkem části Černovna. 

o Schválilo žádost o pokácení dvou akátů v katastru obce v sadu Míru (Starém Hřbitově v 

Dobrovici). 

o Projednalo žádost o podporu Linky bezpečí, a schválilo dar ve výší 3.000,- Kč 

o Projednalo nabídku společnosti SMS Galileo a nabídku nevyužilo. 

o Bylo seznámeno s termínem kolaudace chodníku ke školce. 

o Bylo seznámeno s rozpočtovým opatřením. 

o Diskutovalo o úpravě zeleně v prostoru zatáčky pod bytovkami. 

o Projednalo potřebu obnovy starých ovocných stromů podél cesty ke hřbitovu a v aleji podél 

cesty na Chloumek. 

o Diskutovalo úpravu prostoru u hospody a možnosti jiného umístění kontejnerů na tříděný 

odpad. 

 

• Volby do Parlamentu České republiky se konají v pátek 8. 10. od 14.00 do 22.00  a v sobotu od 8.00 

do 14.00 v prostoru klubovny (poslední dveře) na obecním úřadě. 

• Během října je možné uhradit VODNÉ hotově na obecním úřadě nebo na číslo účtu obce: 

483184309/0800. 

• Od října je opět svoz popelnic po celou zimu jen jednou za 14 dní, vždy v sudý týden! 

• NOVÉ ÚŘEDNÍ HODINY starosty obce (v případě potřeby volejte na mobil, v uvedenou dobu není starosta pouze 

na úřadě, ale také v terénu). 

o Pondělí  8:00 - 18:00;  

o Úterý      8:00 - 15:30 

o Středa    8:00 - 18:00 

o Čtvrtek   8:00 - 15:30 

o Pátek      8:00 - 13:00 

CO SE BUDE DÍT? 

SDH Vinařice Vás zve na:   T U R N A J     V    P E X E S U  

   20.11.2021 od 13 hod v sále u hospody 

 Zábavný turnaj v pexesu pro kategorii mladších dětí, starších dětí a dospělých.  

Přijďte si vyzkoušet, jak jste na tom s pamětí a provětrat trochu mozkové buňky 

Prosíme účastníky, aby z organizačních důvodů přišli k zápisu na turnajovou soupisku včas, 

popř.  účast svou či dětí nahlásili dopředu na tel: 605 475 543.  
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OBEC VINAŘICE pořádá:    Adventní tvoření  

V neděli 28. 11. 2021 od 9.00 v sále u hospody bude možné si vytvořit 

adventní věnec na dveře, dekoraci na stůl apod. 

S ohledem na organizaci akce a omezenou kapacitu prostoru je potřeba se na 

tvoření přihlásit na tel: 605 475 543.  Cena za účast je dle vybrané dekorace na 

úhradu materiálu (bez svíček 100,-; se svíčkami 150,-).  

  

CO SE DĚLO V SPNU A ZÁŘÍ   

LETNÍ OBECNÍ ZÁBAVA 

Počasí bylo k letošní zábavě více než nakloněno. Teplé odpoledne sice vystřídal chladnější večer, ale sucho a bezvětří stačilo, aby 

se na parketě vyřádili všichni, koho rockové tóny Benyho kláves a kytary nenechaly v klidu. Účast byla hojná a přilákala mnoho lidí 

všech věkových kategorií. Zpočátku, než je rodiče vyhnali do peřin, si zatančily i školkové děti a v závěru se nenechali zahambit ani 

tanečníci s mnoha křížky na bedrech. Omlouváme se všem, koho hudba v sobotu 4.9. večer rušila v jeho klidu. Všichni přítomní lidé 

však akci hodnotili jako velmi vydařenou. 

ZAKONČENÍ PRÁZDNIN 

Tradiční zakončení prázdninového volna opékáním buřtů, které pořádá SDH Vinařice, se konalo i letos v sobotu 28.8.2021. Byť tako 

akce je s ohledem na individuální program každého člověka během léta nejistá, těší se pohodové atmosféře, která byla i letošní 

rok. A i přes chladný a deštivý závěr srpna vyšlo dobře i počasí, takže pomyslná tečka za prázdninami se povedla. 

 

SPOLEČENSKÁ KRONIKA 

 

ÚMRTÍ:     Jaroslav Svárovský 

 

NAROZENÍ:  Viktorie Holubová (červenec) 
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OSOBNOST OBCE ANEB ŽIJÍ MEZI NÁMI 

Zvládnout normální zaměstnání a starostování na obci k tomu je obrovská nálož povinností a odpovědnosti, která vyčerpává a toho 

jsme si byli jako zastupitelé vědomi, proto otázka starosty na plný úvazek byla tzv. na stole již mnohokrát. Ale Jirka nechtěl, že to 

zvládá. Nyní nastala chvíle, kdy sám uznal, že toho je již moc a po náročném osobním rozhodnutí, jak pokračovat ve svém životě 

dál, dospěl čas změnit post neuvolněného starosty na uvolněného. Věřím, že to bude ku prospěchu obce i Jirky. Bylo jasné, že to 

vyvolá mezi lidmi spoustu otázek, takže dobrá příležitost k rozhovoru: 

1)Od rozhovoru, který jsme spolu dělali do prvního vydání 

Vinařických listů, uteklo téměř 8 let. Co se ve tvém životě za 

tu dobu změnilo? 

Tak v prvé řadě jsem starší. Ta odpověď se zdá jako klišé, ale 

tak to prostě je. Musím říci, že jsem za tu dobu asi i trochu 

zmoudřel a dělám věci více v klidu než na začátku, ale i tohle 

může souviset s věkem. Jsem stále šťastně ženatý, stále mám 

dva super syny, kteří jsou naštěstí každý jiný, a to je fajn. O 

toho staršího Jirku se už nemusíme tolik starat, vlastně vůbec. 

Praha ho pohltila a cestu zpět nachází jen těžko. Mladší 

Tomáš je takový můj obraz z mládí. Taky takový trochu 

floutek a bohém, ale ač spolu trochu bojujeme, tak je na něj 

spolehnutí a je slušný (hlavně k ženám). To má asi taky po 

mně. (smích) Ale jak vidím z tvého výrazu, tak si asi touhle první otázkou mířila trochu jinam, a to ke změně 

v zaměstnání, kdy jsem po více jak 15 letech opustil zaměstnání v cukrovaru Tereos TTD Dobrovice. Kolem 

téhle změny vznikla v okolí tak trochu panika, což ani nevím proč. Lidé práci mění během života třeba 

několikrát, bohužel teď i já. Ono to celé asi vzniklo tak, že každý, kdo mne zná, tak ví, že jsem srdcem 

zemědělec a byl jsem i cukrovarník. S cukrovarem jsem byl spjatý 15 let a byly to super roky v super kolektivu, 

ale život jde dál a určitě nějaké výzvy jsou ještě přede mnou. 

2) A co tě vedlo k tak velkému rozhodnutí? 

Ještě než ti odpovím na tuto otázku, tak ještě trochu odskočím a uvedu na pravou míru moji nynější situaci. Já 

jsem veden stále jako zaměstnanec cukrovaru a byl jsem jen uvolněn do funkce starosty. Pokud mi skončí 

mandát starosty, tak mne musí dle zákona vzít zpět, teda pokud bych projevil zájem anebo pokud bychom se 

nedohodli jinak. Bohužel za této konstelace, jaká tam nastala teď, mi to přijde nemožné. Ale jak se říká, nikdy 

neříkej nikdy. A teď k tvé otázce, co mne k tomu vedlo. Tak těch faktorů bylo více a některé ti zde trochu 

přiblížím. Asi jako první impuls byl ten, že jsem zjistil, že se do práce v cukrovaru netěším a jsem z toho 

takový celý unavený. Dnešní moderní název tohoto jevu je prý vyhoření a já myslím, že člověk to na sobě 

pozná. Já tomu nikdy nevěřil, ale přesvědčil jsem se, že je to tak. Jako urychlovač zapůsobily změny, které 

nastaly v cukrovaru a které mi zrovna moc nakloněny nebyly. To vše se začalo pomalu projevovat i do mého 

zdravotního stavu a psychiky. Začátkem bylo nabývání na váze. Já nikdy nebyl jako proutek, ale tady se 

odvíjelo něco v mém těle, co jsem po konzultacích s doktorem vyhodnotil, že by za tím klidně mohl být stres, 

nespavost, noční směny, nepravidelná strava ...a s tím vším pak souvisí i psychika člověka, a ač se to nezdá, 

ta u mne v poslední době trpěla. Vyústilo to v to, že jsem byl na operaci, a tam měl i dost času přemýšlet, co 

v životě dál. V neposlední řadě nesmím opomenout nárůst administrativní práce, která se hlavně teď v po-

Covidové době na úřadě objevila a způsobila, že jsem se měl co ohánět, abych stíhal vše nutné dodržet. 

MEDAILONEK 

JIŘÍ KOHOUT 

• Narozen ve znamení Lva, v roce 1975 

• Rodinný stav: ženatý, dva synové 

• Oblíbené jídlo: ryby a česká kuchyně 

• Nepozřel by: „Sním všechno, ale 

například polévku z ovčích střívek bych 

si už znovu nedal.“ 

• Koníček: rybaření, houbaření, filatelie 
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3)Nebude se ti po cukrovaru stýskat? 

No abych řekl pravdu, tak první co bylo, tak takové to, že stejně bez toho cukrovaru nevydržím a takové ty 

řeči. Na úřadě si to pomalu všechno sedá a zatím tam jsem více, jak v bývalé práci. Ale to je tím že dodělávám 

resty z minula, které jsem odkládal, protože „nehořely.“ Navíc si myslím, že jsem teď znovu víc ten smíšek, 

než jsem byl v poslední době. Já toho doma moc nikdy neudělal, ale pro ostatní se snažím udělat první poslední. 

Tak to se teď doufám taky trochu změní, aby byla žena spokojená. Po dlouhé době mohu jet na dovolenou 

třeba i v září, budu mít snad klidné Vánoce. Kvůli kampani to nešlo. Ale aby to nevyznělo špatně, byla to 

práce, a tam nejsou jen samá pozitiva a tohle k tomu holt patřilo. 

4) Jak dlouho jsi vlastně už starostou? 

Příští rok v říjnu končím třetí volební období, tedy 12 let. 

5) Co se změní pro obec, respektive pro občany, když budeš 

starostou na plný úvazek?  

Tak už tvá otázka na to vlastně tak trochu odpovídá, budu tu pro 

Vás vlastně nepřetržitě, což sice platilo i teď, ale nyní to bude 

jiné. Dále pro Vás připravuji určité změny, které budou aktuální 

od nového roku. Jednou z nich je ověřování podpisů zde na 

úřadě a výpisy z katastru nemovitostí. Další z novinek je platba 

na úřadě během celého týdne, kdy nebudete muset čekat do 

pondělí na účetní obce. Další změny budou následovat. 

Doufám, že budou k lepšímu a že budu mít dále Vaši důvěru. 

6) Změní se s tím i úřední hodiny na úřadě? 

Co se týče úředních hodin, tak ty dle úředníků a manuálů 

neexistují, protože starosta je ze své funkce starostou 24hodin 

denně včetně víkendů. Přesto jsem nějaký plán udělal a je 

platný již od 1.9., kdy jsem přešel do uvolněného stavu. 

Bohužel přímo na úřadě nemohu být pořád, jsem v terénu, na 

jednání ve městě atd., a proto je k dispozici mé telefonní číslo, 

na kterém si můžete se mnou sjednat schůzku. Samozřejmě pondělky, na které jsou všichni zvyklí, mě na 

úřadě zastihnou jako vždycky. 

7) Jaké máš plány do budoucna? 

Pro mne trochu záludná otázka, jelikož já nerad plánuji moc dopředu. Z pracovního hlediska bych rád příští 

rok, pokud dostanu důvěru, znovu kandidoval na starostu obce. Myslím, že obci mám ještě pořád co nabídnout 

a nápadů mám spoustu. Z rodinných plánů je nejhlavnější to, abychom byli všichni zdraví. Dále bych rád 

chytil kapra nad 25 kg (můj osobáček je zatím 24kg). Po šedesátce bych se mohl stát dědečkem a pak si budu 

užívat důchod. Tak takhle bych to nějak ve stručnosti shrnul. 

8) Co se bude chystat v obci? 
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Další zajímavá otázka. Jakožto zastupitelka obce víš, že vše začíná a končí u peněz. Tak to bohužel je a my to 

tak musíme brát. Byl bych velice rád, kdybychom tu naši krásnou vesničku udrželi tak, abychom si jednou 

mohli říci, že jsme to dělali dobře, mohli se podívat našim občanům hrdě do očí a říci jim, že se nemáme za 

co stydět. To z mého pohledu znamená obnovovat zeleň a vracet zpět to, co se zde desítky let zpátky nepodařilo 

napravit, jako třeba obnova cest a alejí. Myslím si, že v tomhle hodně dlužíme našim prapředkům, kteří se o 

tu naši vesničku starali v dobách minulých. Byl bych rád, kdyby vesnice zůstávaly vesnicemi. Bohužel v 

mnoha případech se tak neděje, což je vidět i v našem okolí. Samozřejmě doba jde mílovými kroky vpřed, 

pokrok nejde zastavit, ale proč to nedělat s rozvahou a s pokorou. Všude bují veselá výstavba, mizí pole, louky 

a zanikají klasické vesnice, které se víceméně začínají podobat městům a městysům. Já bych touhle cestou jít 

nechtěl a rád bych byl i nadále nazýván vesničanem (bez urážky, já jsem vesničan). 

9) Máš kromě rybaření i jiné koníčky? Jak relaxuješ? 

Ač tak nevypadám, tak miluji sport, hlavně fotbal a míčové hry. Stále hraji fotbal za starou gardu Juvena 

Pěčice, kde jsem začínal v 9 letech hrát. Relaxuji u rybaření, kdy si u vody vždycky potřebuji vyčistit hlavu a 

zapomenout na starosti všedních dní a jsem velice rád, že se nám tu na obci tvoří vinařická parta rybářů, kdy 

není maso to hlavní. Miluji přírodu, proto i můj další velký koníček směřuje tímto směrem a je to houbaření, 

ke kterému mě přivedl bývalý mistr s velkým ,,M,, pan Smíšek, který ze mne udělal takového smotlachu 

amatéra a já se od té doby zdokonaluji ve znalostech i v houbových receptech. A abych nebyl od přírody moc 

daleko, tak jsem se vrátil i ke koníčku z mládí, a to k chovu motýlů. V současné době odchovávám dva druhy 

motýlů: Martináčka habrového a Přástevníka medvědího, které po vylíhnutí vypouštím do volné přírody. Mám 

vždycky takový dobrý pocit a jsem rád, když třeba příští rok narazím na housenky těchto druhů a říkám si, že 

jsou to třeba od mých vypuštěných motýlů, kdoví. Se ženou rádi jezdíme po hradech a zámcích v Čechách a 

na Slovensku. Jak vidíš, tak pár koníčků mám. Zrušil bych mobilní telefony a hned by bylo více času. Takhle 

jsem pořád na příjmu a toho klidu si moc neužiju a stále něco řeším. No vidíš, pro samou práci jsem zapomněl, 

že jsem ještě akvarista a chovatel žížal, kde mi žížaly likvidují domácí bio složku a v poslední době jsem 

trochu propadl sbírání známek. To mám vždy na dlouhé zimní večery, kdy začleňuji známky a zkoumám jejich 

hodnotu a historii. Hodně se zaměřuji na známky před rokem 1900, ale mám zde i mladší a novodobé. Moje 

sbírka se rozšiřuje a já již nemám alba kam dát. I tohle jsem já Jirka - filatelista. No, jak koukám, tak toho 

celkem není málo, taková pěkná stáj koníčků. 

10) Co bys chtěl na závěr vzkázat lidem? 

Jé toho je, ale budu stručný. Víte jsem velice hrdý na to, že zde mohu žít a že jsem již tolik let Vaším starostou. 

Za ta léta jsem se mnohému naučil a to i díky Vám. Jsem člověk nekonfliktní a rád každého v klidu vyslechnu 

a pokud budu moci, tak rád pomohu. Nemám rád pomluvu a takové to české bodnutí do zad, kdy vás někdo 

pochválí a za rohem, když už jste z dohledu, Vás pomlouvá. Ale taková už je česká nátura. 

Lidem vzkazuji: „Užívejte si každý den naplno, nikdo nevíme, který den bude náš poslední.“ 

OMLUVA 

Omlouváme se občanům za komplikace způsobené omylem špatně uvedeným datumem letošní drakiády v minulém 

vydání Vinařických listů.  Drakiáda se pravidelně koná vždy první sobotu v říjnu, což letos vyšlo na 2.10. 
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